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§ 18 

Nämndens frågor 

Inga frågor från nämnden anmäldes. 

 

§ 19 

Förvaltningsinformation 

Förvaltningschef Arjun Bakshi lämnade följande information. 

- Antalet antagna till sfi har ökat kraftigt. Normalt sett antas 

ungefär 500 personer till sfi, men de senaste två veckorna 

har antalet antagna personer varit 1000 per vecka. 

Förvaltningen ser en viss minskning av det höga söktrycket 

innevarande vecka. Kapacitet finns att erbjuda platser för de 

personer som antas. 

- 14 743 ungdomar ansökte om sommarjobb inom 

Stockholms stad. 9829 ungdomar erbjöds sommarjobb, 

1 673 tackade nej och 8 156 ungdomar anställdes. 

Arbetsmarknadsförvaltningen hade 80 platser för 

sommarjobbare. 

- Förvaltningen inväntar fortfarande kammarrättens beslut 

gällande prövningstillstånd för de som överklagat 

upphandlingen av vuxenutbildning och sfi. 
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